



الملف التعريفي Company Profile

الفهــــرس CONTENTS

who we are	من نحــن	01
our missions	أهدافنـــا	02
our values	قیمنـــا	03
team work	الفريــق	04
our service	خدماتنـــا	05
our service	خدماتنــا	06
our service	خدماتنــا	07
Company presence	تواجد الىثىركة	08
Contact us	تواصل معنا	09



مىن نحنى ؛

شركة سي بي سي شركة تجارية و استثمارية و متخصصة في المقاولات و الخدمات اللوجيستية وتأسست الشركة منذ اكثر من 15 عام و لديها وجود عالمي . و تقدم خدمات متعددة في مجالات التجارة و الاستثمار و تقديم الخدمات و المعاملات منها تأسيس شركات جديدة و معاملات السجل و الرخصة التجارية و خدمات وزارة الداخلية . نسعى لإرضاء شركائنا في النجاح من خلال فريق عمل متكامل يسعى لتقديم الأفضل .

Who are we?

CPC is a commercial and investment company specializing in contracting and logistics services. Established over 15 years ago, the company has a global presence. It offers a wide range of services in trade and investment, including company formation, commercial registration and licensing, and services related to the Ministry of Interior. We strive to satisfy our partners in success through a dedicated and integrated team .committed to providing the best possible service





أن نكون شركة رائدة في مجال التجارة و الاستثمار في المملكة العربية السعودية و العالم و تقديم حلول متكاملة في قطاعات متعددة بما في ذلك البناء و البنية التحتية و التعدين و اللوجيستيات و الطاقة و السياحة و التعليم من خلال نهج احترافي يرتكز على جودة الخدمة والتواصل الفعال وفريق عمل علي دراية واسعة وقدرة عالية من الكفاءة و الخبرة و يملك القدرة علي الفهم الدقيق لاحتياجات العملاء وبالتالي تعزيز مكانتنا في السوق

Our Missions

To be a leading trading and investment company in Saudi Arabia and globally, providing integrated solutions across multiple sectors including construction, infrastructure, mining, logistics, energy, tourism, and education, through a professional approach focused on service quality, effective communication, and a highly knowledgeable, efficient, and experienced team capable of accurately understanding client needs, thereby strengthening our market position





شركة سي بي سي رائدة في تقديم حلول متكاملة في قطاعات متعددة بما في ذلك البناء و البنية التحتية و التعدين و اللوجيستيات و الطاقة و السياحة و التعليم و نلتزم بالجودة و الإبتكار و احترام المغايير الاخلاقية و التعاون مع شركائنا و الالتزام بالمعايير البيئية و الاجتماعية حيث نلتزم بتقديم خدمات عالية الجودة و دائما نولي اهمية كبيرة للاستدامة البيئية و الاجتماعية و دائما نعمل كفريق لتحقيق اهدافنا



CPC is a leading provider of integrated solutions across multiple sectors, including construction, infrastructure, mining, logistics, energy, tourism, and education. We are committed to quality, innovation, ethical conduct, collaboration with our partners, and adherence to environmental and social standards. We are dedicated to delivering high-quality services and consistently prioritize environmental and social sustainability, always working as a team to achieve our goals



فريق العمل

يضم فريق CBC متخصصين ذوي خبرة عالية يعمل الفريق بتعاون لضمان الجودة والدقة في كل مشروع و تقديم انسب واسرع الحلول للعميل بكل سهولة و احترافية ، ونلتزم بتطويرهم المهني المستمر لمواكبة السوق و اساليب العمل الجديدة لتحقيق أفضل أداء ممكن.





The CBC team comprises highly experienced specialists, The team works collaboratively to ensure quality and accuracy in every project, and we are committed to their continuous professional development to achieve the best possible performance

خدماتنا

- تقديم طلبات الموافقات العمالية
 - تقديم طلبات التأشيرات الكترونيا
 - اعداد و تجهيز ملفات الاستقدام
 - متابعة الجهات الرسمية للانتهاء
 - خدمات القوى العاملة و المــوارد
 - أعمال البناء و التشطيب بأنواعـة
 - أنظمــة الميكانيكــا و الكهربـــاء
 - أنظمــة الأمــــن و المراقبـــة
 - خدمات الصيانة و إدارة المرافــق 05



• مساعدين المكتـ

• عمال المستــــودع



Our services

- Submitting applications for work approvals
- Submitting visa applications electronically
- Preparing and processing recruitment files
- Follow-up by official bodies to completeto
- Workforce and Resources Services services
- Construction and finishing works of all kind
- Mechanical and Electrical Systems
- Security and surveillance systems
- Maintenance and Facilities Management Services

- Heavy vehicle drivers
- Office Assistants
- Warehouse workers
- Construction workers



شركة سي بي سي للمقاولات والخدمات اللوجستية تقدم حلول متكاملة في الأعمال الكهربائية والطاقة، تنفيذ وتركيب شبكات الكهرباء، المحولات، وأنظمة الحماية. نقوم بتشغيل و صيانة محطات الطاقة وضمان استمرارية التشغيل بأعلى كفاءة و تنفيذ الأعمال المدنية وتجهيز المواقع والبنية التحتية للمشاريع و تركيب وتشغيل أنظمة المراقبة والأمن (CCTV)، إنذار، تحكم دخول).نلتزم بمعايير الجودة والسلامة، ونوفر فرق هندسية متخصصة.نسلم المشاريع بدقة وفي المواعيد مع صيانة ودعم فني مستمر.

CBC Contracting and Logistics Company offers integrated solutions in electrical and energy works, including the implementation and installation of power networks, transformers, and protection systems. We operate and maintain power plants, ensuring continuous operation at the highest efficiency. We also execute civil works, prepare sites and infrastructure for projects, and install and operate monitoring and security systems (CCTV, alarms, access control). We adhere to quality and safety standards and provide specialized engineering teams. We deliver projects accurately and on schedule, with ongoing maintenance and technical support

و أيضا خدمات تنظيف احترافية للمنشآت الحكومية، الإدارية، التجارية، والمرافق الصناعية نعتمـد على عمالة مدربة ومتابعة إشرافية مستمرة لضمان أعلى جودة و نستخدم مواد آمنة و معدات حديثة للحفاظ على بيئة صحية و نظيفة و نوفر تنظيف للمستشفيات و المراكز الصحية بمعايير تعقيم معتمـدة و تتوفر عقود تنظيف شهرية أو سنوية بما يناسب طبيعة كل منشأة حيث نضمن نظافة ثابتة وأداء مستمر دون تعطيل للأنشطة اليومية.

We also provide professional cleaning services for government, administrative, commercial, and industrial facilities. We rely on trained staff and continuous supervisory follow-up to ensure the highest quality. We use safe materials and modern equipment to maintain a healthy and clean environment. We provide cleaning for hospitals and health centers with approved sterilization standards. Monthly or annual cleaning contracts are available to suit the nature of each facility, as we guarantee consistent cleanliness and continuous performance without disrupting daily activities

تواجدنا العالمي

Our global presence





admin@cbc-cl.com

© 0597725930 - 0568474192

13225 自己 Riyadh dist Ishbiliya Saudi Arabi

9 6439 Al Shaikh Hassan Bin Hussain Bil Ali road



www.cbc-cl.com